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Abstract (en)
The subject of the present invention is an external door control comprising a pallet-shaped handle (1) which is mounted pivotably relative to a
fixed bowl-shaped housing (2) about an axis external to this bowl, the pallet comprising two lateral swanneck-shaped arms (5a and 5b) which pass
through slots (8a and 8b) of the bowl. According to the invention, the arms (5a and 5b) of the pallet (1) are connected to one another by means of a
beam (7) parallel to the pivot axis of this pallet, the slots (8a and 8b) of the bowl (2) opening out onto the edges of the latter, so as to allow mounting
in spite of the presence of the beam. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet une commande extérieure de porte comprenant une poignée (1) en forme de palette qui est montée pivotante par
rapport à un boîtier fixe (2) en forme de cuvette autour d'un axe extérieur à cette cuvette, la palette comportant deux bras latéraux (5a et 5b) en col
de cygne qui traversent des boutonnières (8a et 8b) de la cuvette. Selon l'invention les bras (5a et 5b) de la palette (1) sont reliés l'un à l'autre par
une poutre (7) parallèle à l'axe de pivotement de cette palette, les boutonnières (8a et 8b) de la cuvette (2) débouchant sur les bords de celle-ci de
façon à permettre le montage malgré la présence de la poutre. <IMAGE>
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